
 
Mäntsälän esiopetuksen yksikkökohtaisten lukuvuosisuunnitelmien 2024-2025 hyväksyminen 
  
Sivistyslautakunta 22.10.2024 § 95    
694/12.07.00/2024    
 
 

Perusopetusasetuksen 9 §:n mukaisesti opetuksen järjestäjän tulee laatia 
lukuvuosittain opetussuunnitelmaan perustuva suunnitelma. Asetuksen 
perusteella suunnitelma on laadittava myös esiopetuksen osalta. 
Mäntsälän kunnan esiopetussuunnitelma on hyväksytty 
Sivistyslautakunnassa 26.9.2023 § 92. Kunnan esiopetussuunnitelman 
mukaan esiopetusyksiköiden erityispiirteet kirjataan vuosittain laadittavaan 
yksikkökohtaiseen lukuvuosisuunnitelmaan. Mäntsälän sivistys- ja 
hyvinvointipalveluiden toimintasäännön 3.9.2024 mukaan 
sivistyslautakunta päättää opetussuunnitelmiin perustuvien vuosittaisten 
toimintasuunnitelmien ja lukuvuosisuunnitelmien hyväksymisestä.  
 
Sivistyslautakunta käsittelee seuraavien kunnallisten päiväkotien 
esiopetuksen lukuvuosisuunnitelman: Anttila, Hyökännummi, Kaunismäki, 
Myllytonttu, Numminen, Saari, Sälinkää, Koskenrannan päiväkoti Amanda, 
sekä yksityisten päiväkotien lukuvuosisuunnitelman: Pilke liikuntapäiväkoti 
Voltti, Montessorileikkikoulu, Saaga Norlandia. 
 
Päiväkotien esiopetuksen lukuvuosisuunnitelmat liitteineen ovat 
Sivistyslautakunnan käytettävissä sähköisessä kokousjärjestelmässä.  
 
Lapsen tuen ja hyvinvoinnin asiantuntija Anne Riihinen esittelee 
päiväkotien esiopetusryhmien lukuvuosisuunnitelmia lapsen tuen 
painopisteen näkökulmasta lautakunnalle kokouksessa. 
 

Valmistelija Varhaiskasvatuspäällikkö Karoliina Purola, sähköposti 
karoliina.purola(@)mantsala.fi  
 

Esittelijä Sivistysjohtaja Ahvo Timo 
 

Päätösehdotus Sivistyslautakunta hyväksyy Mäntsälän esiopetuksen yksikkökohtaiset 
lukuvuosisuunnitelmat 2024-2025. 
 

Käsittely Lapsen tuen ja hyvinvoinnin asiantuntija Anne Riihinen ja 
varhaiskasvatuspäällikkö Karoliina Purola esittelivät asiaa kokouksessa. 

 
 Lautakunnalle tuotiin esille, että lukuvuosisuunnitelmista puuttunut Pilke 

liikuntapäiväkoti Voltin lukuvuosisuunnitelma on lähetetty lautakunnan 
jäsenille sähköpostitse ja viety sähköiseen järjestelmään. 

 
Päätös Hyväksyttiin ehdotuksen mukaan. 
 
 
 
 


